

KERATAN AKHBAR

TARIKH : 3 JANUARI 2024
AKHBAR : KOSMO
MUKA SURAT : 5

PADU bantu ukur sosioekonomi rakyat

Keselamatan siber elak kebocoran maklumat tetap diutamakan – Rafizi

PADU bantu ukur sosioekonomi rakyat

Oleh MUHAMMAD NUR
AHMAD FUAD

PUTRAJAYA – Pelaksanaan Pengukuran Data Utama (PADU) dapat membantu kerajaan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi.

Menyari Ekonomi, Rafizi berkata bahawa, melalui pelaksanaan ini, kerajaan akan menjadi terapan dan teladan ke arah data yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi.

"Terdapat 100 juta penduduk di negara ini yang mempunyai akaun media sosial. Ini adalah jumlah yang sangat besar. Kita perlu memastikan bahawa data yang kita kumpulkan adalah tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi."

"Melalui projek ini, kita akan menyediakan data yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi. Ini akan membantu kerajaan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi."

Rafizi berkata, kerajaan juga menyediakan inisiatif keselamatan siber untuk melindungi data peribadi rakyat yang menjadi tanggungjawab kerajaan. Beliau berkata, kerajaan akan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi.



AKHBAR (daripada kiri) menyertai sesi rasmi kepada Rafizi (di) pada Majlis Pelaksanaan PADU di Putrajaya semalam.

radio keselamatan sistem dan kebocoran maklumat peribadi.

Justeru, bagi memastikan pengendalian data yang selamat, projek ini akan dilaksanakan dengan mengikut piawai ISO 27001 yang komprehensif telah ditetapkan.

"Di samping itu, kerajaan akan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi."

menengah kebocoran data serta memastikan perkhidmatan data peribadi.

"Kerajaan juga turut melancarkan kempen awam yang bertujuan untuk meningkatkan kesedaran dan melindungi data peribadi rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi."

dalam memastikan perkhidmatan PADU memiliki ciri-ciri keselamatan yang tinggi dan terbaik," ujarnya.

Di samping itu, orang ramai diminta memberi kerjasama bagi memastikan data maklumat dan data yang diinput secara teliti dan tepat.

"Proses verifikasi akan dilaksanakan selepas ini bagi memastikan keakuratan maklumat dan data yang diinput."

"Bagi individu yang tidak mempunyai akses kepada perkhidmatan internet, pendaftaran akan disediakan di Pejabat Operasi Negeri (PON) atau Pusat Ekonomi Digital (PED). Pasukan yang bertugas akan dipanggil bagi memastikan semua rakyat mendaftar," katanya.

Melalui projek ini, kerajaan akan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi. Ini akan membantu kerajaan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi."

"Inisiatif ini, kerajaan akan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi. Ini akan membantu kerajaan menyediakan perkhidmatan kepada rakyat yang lebih tepat dan mengoptimumkan kecekapan berkhidmatan perkhidmatan belah paku berahi."